

《单词百科:violative是什么意思?violative怎么发音?violative的解释和用法》

英语单词violative是什么意思?violative怎么读?violative怎么发音?简答网为您整理了violative的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



violative怎么读

violative的读音:['va le t v]

violative的意思

1、adj.违反的，违背的，违犯的；

violative的近义词

1、offensive adj.冒犯的;令人不适的;攻击（性）的；

violative的双语例句

1、 Violative of the principles of liberty; considered such depravity offensive against all laws of humanity.

对自由原则的违反；考虑到如此堕落的对人类法令的违犯。

2、 In recent years, with the emergence of violative operation of valuation and the incident of offering assessment result of deviating seriously from the objective fact occasionally, the problem of quality of valuation become the hot topics for the theory circle, the affair circle and the publics.

近年来，资产评估违规操作、提供严重偏离客观事实的评估结果的事件时有发生，使得资产评估质量问题成为资产评估理论界、实务界及社会公众关注的热点问题。

3、 In recent years, the vicious violative phenomena that controlling shareholders damage the legal rights and interests of the company, other medium and small shareholders repeatedly.

近年来，控制股东采用各种方式侵害公司和其他中小股东、债权人的合法权益等恶意违规现象层出不穷，屡禁不止。

4、 And to think these guys were mumbling about the anti-terrorist legislation as being violative of the constitution.

然后再想想这些人却一直在絮絮叨叨将反恐立法是违宪，哈哈哈。

5、 The dressed carcass and all organs derived from the carcass shall be condemned if the skeletal muscle from that carcass gives a violative result.

如果畜体骨骼肌的检验结果不合格，分割后的畜体和来自畜体的所有器官都应该宣告为不适于食用。

以上是简答网为您整理的violative怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于violative的用法、

violative的释义、violative的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/violative>